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Zápisnica č. 3/2025 
z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 3.4.2025 v zasadačke 

obecného úradu v Bukovciach 

Program:   

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Voľba overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 
5. Informácia o projekte 
6. Schválenie odpredaja pozemku 
7. Schválenie VZN o plnení povinnej školskej dochádzky a o výške dotácie na žiaka a dieťa 
a školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti 
8. Informácia o Dni matiek 
9. Informácia o prevádzkovom poriadku pohrebiska 
10. Diskusia 
11. Návrh na uznesenie 
12. Záver 

 

Prítomní: Jaroslav Palička – starosta obce 
  Mgr. Tatiana Kaščáková – poslankyňa OZ 
  Peter Galajda – poslanec OZ 

Marek Bartko - poslanec OZ 
Michal Herila –poslanec - poslanec OZ 
Darina Hančáková – poslankyňa OZ 
Ing. Alexander Palička - poslanec OZ 
Miloš Mačoško – poslanec OZ 

 
Za verejnosť: Ing. Ingrid Cichá, Nikola Šlepecká 

 
Bod č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Jaroslav Palička, ktorý pred 
schválením programu privítal na rokovaní všetkých prítomných.   

 

Bod č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Určuje: Jaroslav Palička - starosta obce 

Starosta obce určil za zapisovateľa zápisnice Mgr. Tatianu Kaščákovú a za overovateľov 
zápisnice určil poslancov Mareka Bartka a Miloša Mačoška 

V tomto bode bol schválený program mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 
v Bukovciach 

Hlasovanie o uznesení č. 20 
Za:7,  
Proti: 0,  
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Zdržalo sa: 0,  
Nehlasovalo: 0  
ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 
Darina Hančáková, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ 
- OSPRAVEDLNENÍ: 0  
HLASOVANIE č. 20– SCHVÁLENÉ 

 

Bod č.3 Voľba návrhovej komisie  

Predkladá Jaroslav Palička, starosta obce  

Starosta obce navrhol za členov návrhovej komisie poslancov: 

Predseda:  Mgr. Tatiana Kaščáková 
Člen:   Herila Michal  
Člen:  Peter Galajda 

 
 
Hlasovanie o uznesení č. 21 
Za:7,  
Proti: 0,  
Zdržalo sa: 0,  
Nehlasovalo: 0  
ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 
Darina Hančáková, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ 
- OSPRAVEDLNENÍ: 0  
HLASOVANIE č. 21 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č.  4 Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia  

Na predchádzajúcich rokovaniach boli odporúčané tieto požiadavky na riešenie: 

1. predložiť VZN č. 2/2016 o správe a prevádzkovaní pohrebiska na území obce Bukovce 
na prehodnotenie a aktualizáciu obecnému zastupiteľstvu – starosta predložil 
prevádzkový poriadok na pripomienkovanie a aktualizáciu do budúceho zastupiteľstva. 
Predložil návrh, aby správcom pohrebiska bol Tomáš Blicha, ktorý by zároveň udržiaval 
cintorín za príspevok, ktorý je prijímaný na údržbu cintorína. Je potrebné dotiahnuť 
podrobnosti spolupráce 

2. Predĺžiť zmluvu o prenájme V3S -Zmluva je pripravená na podpis, pán Blanár ukončuje 
svoju činnosť ako šofér, preto zmluva o prenájme podpísaná nebola. Skúsia nájsť 
náhradu a následne by sa podpísala zmluva o prenájme, alebo by sa V3S prevzala 
naspäť pod obec.  

3. Preveriť nevyvezenú prebytočnú  zeminu na cintoríne – zemina je ílovitá, preto nie je 
vhodná aby sa s ňou vyspravovali nerovnosti na pozemkoch v obci.  

4. Preveriť stav na cintoríne či je možné vyhradiť miesto pre americký spôsob 
pochovávania.- tento spôsob pochovávania je možný, najprv sa určí správca cintorína  
a tak sa určí miesto pre tento spôsob pochovávania.  

5. Zabezpečiť dokončenie schodov do pivnice v Dome smútku - budú dokončené pri 
teplejšom počasí.  
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Hlasovanie o uznesení č. 22 
Za:7,  
Proti: 0,  
Zdržalo sa: 0,  
Nehlasovalo: 0  
ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 
Darina Hančáková, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ 
- OSPRAVEDLNENÍ: 0  
HLASOVANIE č. 22– SCHVÁLENÉ 

 

Bod č.  5 Informácia o projekte  

V rámci tohto bodu poslanci, starosta spolu so zástupcami zo ZŠ diskutovali ohľadom projektu 
Rekonštrukcie ZŠ s MŠ Bukovce o možných riešeniach výučby v náhradných priestoroch.  

VO bolo predložené na kontrolu a zmluvu na dotáciu na hlavnú budovu školy  už má starosta 
na podpis 

Závery z diskusie: 

MŠ sa presťahuje do Sobášnej siene OcÚ, ešte pred presťahovaním sa na podlahu nainštalujú 
OSB dosky a na to bude natiahnutý koberec zo škôlky. Počas prestavby školy bude prvý stupeň 
ZŠ presťahovaný do  miestností na obecnom úrade, druhý stupeň do sály Obecného domu. 
Materiálno-technické vybavenie bude presťahované nad poštu. V priebehu budúceho týždňa 
príde stavbyvedúci pozrieť stavbu a upresní čo všetko je potrebné vysťahovať, čo stačí len 
presunúť. Do veľkej noci bude presťahovaná škôlka a telocvičňa, začiatok prác na budove školy 
bude upresnený dodatočne.  

Hlasovanie o uznesení č. 23 
Za:7,  
Proti: 0,  
Zdržalo sa: 0,  
Nehlasovalo: 0  
ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 
Darina Hančáková, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ 
- OSPRAVEDLNENÍ: 0  
HLASOVANIE č. 23 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 6  Schválenie zámeru o odpredaji pozemku 
 
V tomto bode bol schválený odpredaj pozemkov Márii Kaščákovej a Matúšovi Šlepeckému 
a Lenke Šlepeckej.  
 
Hlasovanie o uznesení č. 24 
Za:7,  
Proti: 0,  
Zdržalo sa: 0,  
Nehlasovalo: 0  
ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 
Darina Hančáková, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ 
- OSPRAVEDLNENÍ: 0  
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HLASOVANIE č. 24 – SCHVÁLENÉ 

Hlasovanie o uznesení č. 25 
Za:7,  
Proti: 0,  
Zdržalo sa: 0,  
Nehlasovalo: 0  
ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 
Darina Hančáková, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ 
- OSPRAVEDLNENÍ:0 
HLASOVANIE č. 25 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 7 Schválenie VZN o plnení povinnej školskej dochádzky a o výške dotácie na žiaka 
a dieťa školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti. 
 

V tomto bode bolo schválené VZN o plnení povinnej školskej dochádzky a o určení výšky 
dotácie na žiaka a dieťa školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti 
 
Hlasovanie o uznesení č. 26 
Za:7,  
Proti: 0,  
Zdržalo sa: 0,  
Nehlasovalo: 0  
ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 
Darina Hančáková, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ 
- OSPRAVEDLNENÍ: 0  
HLASOVANIE č. 26 – SCHVÁLENÉ 

 
Bod č. 8. Informácia o Dni matiek 
 
Tým, že v sále bude presťahovaná škola, deň matiek prebehne v exteriéri formou 
opekačky pre celú obec, ženy dostanú pozornosť vo forme darčeka, konanie akcie 
10.5.2025 (zmena možná v závislosti od počasia)  

 
Hlasovanie o uznesení č.27 
Za:7,  
Proti: 0,  
Zdržalo sa: 0,  
Nehlasovalo: 0  
ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 
Darina Hančáková, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ 
- OSPRAVEDLNENÍ: 0  
HLASOVANIE č. 27 – SCHVÁLENÉ 

 
 
Bod č. 9. Informácia o prevádzkovom poriadku pohrebiska 
 

Starosta predložil prevádzkový poriadok na pripomienkovanie a aktualizáciu do budúceho 
zastupiteľstva. Predložil návrh, aby správcom pohrebiska bol Tomáš Blicha, ktorý by zároveň 
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udržiaval cintorín za príspevok, ktorý je prijímaný na údržbu cintorína. Je potrebné dotiahnuť 
podrobnosti spolupráce. Starosta sa poinformuje aj v iných obciach aké sú podmienky správy 
cintorína v iných obciach  
 
Hlasovanie o uznesení č. 28 
Za:7,  
Proti: 0,  
Zdržalo sa: 0,  
Nehlasovalo: 0  
ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 
Darina Hančáková, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ 
- OSPRAVEDLNENÍ: 0  
HLASOVANIE č. 28 – SCHVÁLENÉ 

 
 
Bod č. 10 Diskusia 
 
Starosta obce informoval poslancov o založení nelegálnej skládky občanmi z obce Makovce 
následne kontaktoval aj políciu.  
Starosta informoval poslancov o podaní projektu v rámci výzvy Živý vidiek.  
V tomto bode poslanci diskutovali aj o vyplatení odmeny pre správkyňu Domu smútku  vo 
výške 200 eur v čistom za predchádzajúci rok.  Rovnako schválili navýšenie paušálu na 40 eur 
mesačne a 30 eur za pohreb.   
Poslanec Michal Herila požiadal starostu obce, aby do Domu smútku bol zakúpený výkonný 
vysávač. Miloš Mačoško upozornil na nefungujúci reproduktor.   
Poslanec Ing. Alexander Palička upozornil, na zlý stav altánku pri multifunkčnom ihrisku, 
strecha je deravá a zateká do altánku, čím sa poškodzuje drevo.  
Rovnako poslanci diskutovali o potrebe natrieť prvky detského ihriska novým náterom.  
Starosta potvrdil, že zabezpečí údržbu.  
 
Na záver poslanci obecného zastupiteľstva spolu so starostom vykonali kontrolu stavu 
obecného majetku – bytových jednotiek v rómskej osade. Obyvatelia dvoch bytov boli 
upozornení na potrebu dodržiavania poriadku a pravidiel slušného spolunažívania. 
 
Hlasovanie o uznesení č. 29 
Za:7,  
Proti: 0,  
Zdržalo sa: 0,  
Nehlasovalo: 0  
ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 
Darina Hančáková, Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ 
- OSPRAVEDLNENÍ: 0  
HLASOVANIE č. 29 – SCHVÁLENÉ 

 

Zapisovateľ: Mgr. Tatiana Kaščáková 

 

Overovatelia:  Bartko Marek 

Miloš Mačoško 


